
 
 
From: Elizabeth Goodwin <elizabeth.goodwin@glpg.com> 
Sent: Friday, September 20, 2013 4:15 PM 
Subject: RE: bezorgde aandeelhouder n.a.v. acties Perceptive Advisors 
 
Beste …, 
Bedankt voor je mail en je langdurige steun voor Galapagos. Ik lees uit de tekst van je mail dat je heel bezorgd 

bent over Perceptive’s short op GLPG en wenst dat wij er wat aan gaan doen. 
Wij zijn natuurlijk niet blij met de short positie van Perceptive. Wij kunnen niet zoveel doen om shorten van het 

aandeel tegen te werken, behalve voor met goede resultaten komen. Daar werken we hard aan.  
Verder zag ik in een recent artikel in de Tijd dat onze grootste aandeelhouder Delta Lloyd aangegeven heeft 

absoluut niet mee te werken met shorters. Ik krijg dat van meer aandeelhouders te horen. Wij weten daarom nog 

niet hoe Perceptive aan aandelen komt om te shorten. 
Wat de heer Edelman betreft, is dat het terrein van markttoezichthouders. 
Kortom, Galapagos blijft bij haar kernactiviteit, en dat is nieuwe medicijnen uitvinden die op een nieuwe manier 

werken en perspectief aan patienten bieden. Dat is voor ons de beste manier om shorters tegen te werken.  
Met vriendelijke groet, 
Elizabeth Goodwin 
Director IR en aandeelhouder 
Galapagos NV 

 
From:  
Sent: 20 September 2013 15:28 

To: IR 

Subject: bezorgde aandeelhouder n.a.v. acties Perceptive Advisors 
 

LS 
 

Ik schreef op 18 september j.l een bijdrage in het IEX forum mbt de activiteiten van de firma Perceptive 

Advisors, zie onder: 
 

Quote: 
Skiver18 sep 2013 om 16:15 
 

 
Ik kan niet beoordelen of 'Perceptive Advisors' nog steeds actief is als 'shorter' van GLPG. Uit wat gegoogle 

blijkt (en nu moet ik oppassen) dat Perceptive en de oprichter /eigenaar, ene Joseph Eric Edelman, in het 

verleden betrokken zijn geweest bij nogal schimmige praktijken in de biotech sector. Ook lees ik dat Edelman 

ooit schuldig is bevonden en beboet in het kader van transacties voorafgaand aan een secondary offering. In de 

bijlage staan de referenties. Zou het management van GLPG weet hebben van de dubieuze rol van PA. Hardop 

denkend: zou dit 

een verzoek rechvaardigen aan de Belg beurswaakhond om te zien of er op grote schaal door 1 partij (en welke) 

speculatieve transacties worden uitgevoerd.? en wat de motivatie kan zijn? en wat zou zo'n verzoek kunnen 

opleveren voor GLPG? 
Bijlage: 
Unquote 

 
Uit een reactie van een ander forumlid begrijp ik dat PA per 17.09.2013 een shortpositie heeft t.h.v. 2.74%. 
Ik stuur u als bijlage de annex die ook op het forum is terug te vinden. 

 
Ik ben sinds enkele jaren aandeelhouder in GLPG en ik bewonder de kennis en kunde in uw firma gericht op 

onderzoek en ontwikkeling van medicijnen in de strijd tegen diverse dodelijke ziekten. 
Uit de vele berichten op het forum valt af te leiden dat menig belegger bezorgd en zwaar gefrustreerd is door de 

speculatieve acties van Perceptive Advisors, gericht op het 'shorten' van aandelen GLPG met als doel een 

significante koersdaling te forceren zodat de stukken in een later stadium tegen gereduceerde prijzen kunnen 

worden teruggekocht. Ik begrijp dat 'naked shortselling' is verboden dus PA zal zich hier niet mee bezig houden 

(?), ondanks dat ze zich in het verleden wel schuldig hebben gemaakt aan deze praktijk en hievoor ook juridisch 

zijn vervolgd en beboet in de VS, vide mijn bijlage. 



 
Graag hoor ik of GLPG kennis heeft genomen van de acties van PA en op de hoogte is van het verleden van PA 

en de oprichter/eigenaar, de heer Joseph Eric Edelman. Er hangt mijns inziens een kwade geur rond deze persoon 

en ik kan me voorstellen dat een gerespecteerd bedrijf als GLPG er alles aan zou doen om niet geassocieerd te 

worden met een partij van een dergelijke signatuur. Ik kan me voorstellen dat enkele van uw groot- 

aandeelhouders ook niet zitten te wachten op deze speculatieve acties welke op termijn een eventueel beroep op 

de kapitaalmarkt door GLPG zou kunnen frustreren. Is het zinvol om informatie op te vragen bij de 

beursautoriteiten in Brussel over de transacties van PA en of deze legitiem zijn, en/of voldoende gefund zijn? 

Heeft GLPG weet welke bestaande aandeelhouder stukken in bruikleen heeft gegeven aan PA om haar shorting 

acties te faciliteren? 

 
Bij voorbaat dank voor uw reactie. 
Mvg 
…………. 

een bezorgde aandeelhouder 
 


